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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyivel tartozik a rendőrség az 
állatmenhelyeknek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A rendőrségi eljárás során bevett gyakorlat, hogy a (főleg állatkínzási esetekben) bűnjelként 
lefoglalt kutyákat állatmenhelyeken, kutyaotthonokban helyezik el megőrzésre és gondozásra. 
Gondolom, hasonlóan járnak el olyan esetekben is, amikor őrizetbe vett vagy előzetes 
letartóztatásba helyezett gyanúsítottnak maradnának egyedül, ellátatlanul a kutyái. Több 
kutyamenhelyről érkezett azonban panasz hozzám, hogy a rendőrség a megőrzésre átadott állatok 
eltartásáért kibocsátott számlákat késedelmesen, gyakran egyáltalán nem egyenlíti ki. Konkrét 
információ ugyan nem jutott el hozzám, de föltételezem, hogy más háziállatok esetében is hasonló 
az eljárás, és ugyanilyen gondok akkor is fölmerülnek.
 
Mindez az állandóan a pénzügyi fenntarthatóság határán egyensúlyozó állatmenhelyeknek gyakran 
megoldhatatlan likviditási gondot jelent.
 
Kérdezem ezért miniszter urat:
 
Mekkora összeget tesznek ki az állatmenhelyeken a rendőrség megbízásából tartott állatok 
gondozásáért kibocsátott, kifizetetlen számlák?
 
 
Budapest, 2021. október 11.
 



 
 
Tisztelettel  :
Varju László
Demokratikus Koalíció
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